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Tid och plats 20.9.2023 kl. 10, Svenska gården, Herrholmsgatan 18 

  

Närvarande 

 

Ulla Grönvall-Streng, ordf.   

Pentti Silvennoinen, sekreterare 

Helena Ahlstrand    

Anna-Maija Nylund 

Tuomo Syri      

Bertel Widjeskog   

Antero Varila 

Gäst Pia Järnstedt, Omaishoitajaliitto (Närståendevårdarnas förbund) 

och Marianne Hietala, Pietarsaaren suomenkieliset omaishoitajat 

 

1. Mötet öppnas 

Ordförande öppnade mötet och önskade medlemmarna och gästerna välkomna.  

 

2. Val av mötessekreterare 

Då rådets egentliga sekreterare är förhindrad valdes Pentti Silvennoinen till 

sekreterare. 

Till protokolljusterare valdes Antero Varila. 

 

Det konstaterades också att protokollet från mötet 30.8 är klart och 

undertecknat. Det presenteras på nästa möte. 

 

3. Närståendevårdarnas röst  

Pia Järnstedt, regionkoordinator vid Närståendevårdarnas förbund.  

 

Pia Järnstedt presenterade verksamheten vid Närståendevårdarnas förbund och 

centrala frågor om den praktiska närståendevården. 

Bland annat: Det finns 350 000 närståendevårdare i Finland, varav 50 241 är 

avtalsvårdare. Av dem är 70 procent kvinnor och 80 procent närmaste 

anhöriga. 

Lagen om stöd för närståendevård till Finland 2006, termen anhörig- och 

närvårdare skulle beskriva bättre än närståendevårdare. 

I Jakobstad finns en finskspråkig närståendevårdarförening, svensk verksamhet 

via Folkhälsan. 

 

Baserat på presentationen fördes en livlig diskussion. Presentationen sänds 

separat till deltagarna. 

Presentationen och diskussionen antecknades för kännedom. 
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4. Välfärdsområdet 

Antero Varila/Ulla Grönvall-Streng rapporterar. 

Seniorlinjen  

 

Seniorlinjen har verkställts, men man skulle önska mera uppgifter om 

verksamheten och telefonnummer. Välfärdsområdets ekonomiska situation är 

dålig och torde leda till nerskärningar. 

 

5. Rådets verksamhetsplan 2023 

Genomgång och uppdatering (bilaga)  

De äldres vecka 1–8.10 

 

Rådet beslutade att inte delta i de äldres dag på idrottsgården 4.10.2023 kl. 9–

12. 

Vi önskar att föreläsningen under de äldres dag 2024 ordnas i samband med 

den traditionella seniorkonserten. 

 

6. Stadsstyrelsen 

Kurt Hellstrand rapporterar om hur rådets initiativ till stadsstyrelsen 2022 

behandlats  

- Kurt är förhindrad och rapporterar på nästa möte 

 

Man har inte bett rådet om utlåtanden. 

Antecknades för kännedom att ca 3 500 euro av rådets budget har använts 

hittills.  

 

Nästa möte 8.11.2023 kl. 10. 

 

7. Möte med närområdets äldreråd 30.8 

Uttalandet och reflektioner samt fortsättning 

 

Uttalandet från miniseminariet som hölls 30.8 tillsammans med 

närkommunernas äldreråd har publicerats i ÖT. Vi önskar att det också ska 

publiceras i Pietarsaaren Sanomat. 

Pedersöre ordnar nästa gemensamma seminarium. 

 

8. Utbildning (Min berättelse) 

Kursen fick inte tillräckligt med deltagare. 

 

Antecknades för kännedom. 
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9. Övriga ärenden 

a. Äldrerådsdagen i Helsingfors 8.11. 

Deltagare – Distansdeltagande möjligt  

 

Vi följer tillsammans med programmet för den nationella äldrerådsdagen 

(webbinarium) som en del av vårt möte 8.11.2023. 

 

10.  Följande möte 

 

Nästa möte hålls 8.11.2023 från kl. 10. 

 

11.  Mötet avslutas  

 

Ordförande avslutade mötet kl. 12.17. 

 

 

Protokollet intygas av 

 

 

 

Ulla Grönvall-Streng  Pentti Silvennoinen 

ordförande   mötessekreterare 

 

 

Protokolljustering     _______/______ 2023 

 

 

 

Antero Varila 


